

滙豐強積金助你輕鬆管理強積金。如你已是香港滙豐流動理財應用程式或滙豐網上理財用戶,你可隨時隨地透過電子渠道管理強積金賬 戶。若你同時持有滙豐銀行戶口,更可享受一站式退休及財富管理服務,同時管理強積金賬戶及銀行戶口。

Manage your MPF with HSBC MPF. If you are already a registered user of HSBC HK Mobile Banking app or HSBC Online Banking, you can manage your MPF account(s) anytime, anywhere via digital channels. If you hold HSBC bank account(s) at the same time, you can enjoy holistic retirement planning and wealth management with the one-stop platform to manage both MPF and bank accounts.

## 香港滙豐流動理財應用程式 HSBC HK Mobile Banking app



選擇「滙豐 強積金」管理 強積金賬戶

'HSBC MPF' to manage your MPF account(s)



於滙豐強積金首頁可:

- 1. 查閱強積金賬戶結餘 及回報 2. 更改強積金投資指示
- 3. 檢視表現最佳的成分 基金

On HSBC MPF homepage, you can:

- 1. View MPF account balances and returns
- 2. Change MPF investment

3. Review best performing funds



透過簡單指示 更改投資分布

Make simple instructions to change your investment allocation

# 滙豐網上理財 HSBC Online Banking



選擇「保險、強積金及職業退休計劃」中的「強積金概覽」 管理強積金賬戶

Click 'MPF overview' under 'Insurance, MPF & ORSO' to manage your MPF account(s)



### 於首百可:

- 1. 更改強積金投資指示
- 2. 檢視強積金基金累積表現
- 4. 查閱強積金累算權益推算
- 5. 閱讀強積金賬戶摘要
- 3. 查閱強積金賬戶結餘及回報 6. 檢視強積金電子結單及電子通知書1

#### On homepage, you can:

- 1. Change MPF investment instructions
- 4. View projection on MPF benefits
- 2. Review MPF fund cumulative performance 5. Read MPF account summary
- 3. View MPF account balances and returns 6. Review MPF eStatement and eAdvice<sup>1</sup>

以上的屏幕顯示僅供參考和説明用途,並不構成任何形式的投資建議或意見。

The above screen displays are for illustration purpose only and do not constitute any form of investment advice or recommendation.



### 了解更多管理強積金的渠道

### Learn more about other channels to manage your MPF

服務渠道指南提供管理滙豐強積金賬戶的途徑,包括

- 滙豐強積金成員熱線
- 自動櫃員機服務
- 滙豐網上理財
- 香港滙豐流動理財應用程式

如你想了解更多我們的服務,你可以瀏覽我們的網頁或掃描下方的二維碼以查閱服務渠道指南。如有需要,你亦可以致電我們的強積金 成員熱線(852) 3128 0128以郵寄方式索取列印版本。

The Service Channel Guide provides details of channels to manage your HSBC MPF account(s), including

- HSBC MPF Member Hotline
- ATM service
- HSBC Online Banking
- HSBC HK Mobile Banking app

To learn more about our services, you can visit our website or scan the QR code below to view the Service Channel Guide. You can also call our MPF Member Hotline at (852) 3128 0128 to request a printed copy by mail if needed.







**English** 

- 1只適用於已登記此服務之成員。
- <sup>1</sup> Only applicable to members who have registered for this service.
- <sup>2</sup> 資料來源:積金評級。獎項結果乃根據積金評級的評選標準而選出。有關得獎者名單及評選準則/方法,請瀏覽 http://mpfratings.com.hk/zh/ratings-and-awards/。獎項僅供 參考,並不代表成份基金之實際回報
- <sup>2</sup> Source: MPF Ratings. The awards are based on MPF Ratings' assessment criteria. For the awardee and assessment criteria/methodology, please refer to http://mpfratings.com.hk/ratings-and-awards/. The above awards are for reference only and do not represent the actual return of constituent funds.

#### 透過以下渠道與我們聯絡了解更多詳情。

Contact us via the following channels to find out more information.



成員 Member (852) 3128 0128







www.hsbc.com.hk/mpf



於指定滙豐分行與強積金專員會面 Talk to our MPF Specialists in designated HSBC branches













- · iPhone、iPad、iPod touch、Touch ID及Face ID均為Apple Inc.在美國及其他國家或地區註冊的商標。App Store為 Apple · Apple標誌
- Apple `Apple kepiseks` i Phone i Plad \ i Plod touch \ Touch IDX Place ID对 Apple Inc. 在美國及其他國家 或地區註冊的關係。 App Store Apple Inc. 之服務商標。
  Google Play和Google Play標誌均為Google LLC的商標。 Apple, the Apple logo, iPhone, iPad, iPod touch, Touch ID and Face ID are trademarks of Apple Inc., registered in the US and other countries/regions. App Store is a service mark of Apple Inc.
  Google Play and the Google Play logo are trademarks of Google LLC. Android is a trademark of Google LLC.











全港唯一連續 2 年同時榮獲 「最佳強積金計劃」及「僱主之選」的強積金供應商 2

The only MPF provider that has been crowned both the 'MPF Scheme of the Year' & 'Employers' Choice' for two consecutive years<sup>2</sup>